
1 

 

                                                      Protokół Nr XXXIV/18 

   z XXXIV Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 26 marca 2018 roku 

 

W sesji udział wzięli:  
1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                              - Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                             -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

  c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

    Celestynów na czas określony; 

  d) zmiany uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 września 2006 roku w    

sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie; 

  e) „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na   terenie Gminy Celestynów w  2018 roku”.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 lutego 2018 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

stanowiska w sprawie bezkolizyjnej przeprawy przez tory kolejowe w Celestynowie. Radni 

byli zapoznawani z treścią stanowiska na ostatniej Sesji. 
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Stanowisko zostało wprowadzone do porządku obrad 12 głosami za. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przedstawił porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

  c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

    Celestynów na czas określony; 

  d) zmiany uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 września 2006 roku          

w   sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie; 

  e) „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na   terenie Gminy Celestynów w  2018 roku”; 

  f) stanowisko w sprawie budowy bezkolizyjnej przeprawy przez tory kolejowe                      

w Celestynowie.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 lutego 2018 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 

41.000,00 zł w zadaniu majątkowym „Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa                             

w Starej Wsi” i zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 41.000,00 zł w zadaniu 

majątkowym „Przebudowa drogi w Ostrowie dz. nr ew. 264”; zmniejszenia wydatków 

bieżących o kwotę 3.200,00 zł, jednocześnie zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 

3.200,00 zł z  przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe w ramach przedsięwzięcia 

funduszu sołeckiego Sołectwa Stara Wieś „Organizacja pikniku rodzinno-edukacyjnego 
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dla mieszkańców Sołectwa Stara Wieś”. Nową autopoprawką zwiększa się wydatki 

majątkowe w zadaniu majątkowym „Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni 

ścieków - etap VI” o kwotę  10.000,00 zł (źródło finansowania – wolne środki); zmniejsza się 

wydatki majątkowe o kwotę 3.000,00 zł w zadaniu majątkowym „Przebudowa ulic: 

Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi” i zwiększa się wydatki majątkowe o 

kwotę 3.000,00 zł zadaniu majątkowym „Przebudowa drogi w Ostrowie dz. nr ew. 264”. Po 

dokonaniu zmian autopoprawką wartość zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulic: 

Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi” zmniejsza się o łączną kwotę 44.000,00 

zł a wartość zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi w Ostrowie dz. nr ew. 264” zwiększa 

się o łączną kwotę 44.000,00 zł. Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 3.000,00 zł  z 

przeznaczeniem na zakup wideo-domofonu na potrzeby Posterunku Policji w Celestynowie 

(źródło finansowania – rezerwa ogólna); zwiększa się wydatki majątkowe w zadaniu 

majątkowym  „Zakup samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Regucie” 

o kwotę  300.000,00 zł (źródło finansowania – wolne środki). Poinformował, że skutecznie 

udało się pozyskać cześć środków na zakup tego samochodu z Funduszy Marszałka t.j. ponad 

130.000, 00 zł. Zmniejsza się rezerwę ogólną o kwotę 43.000,00 zł i zwiększa się wydatki 

bieżące o kwotę 40.000,00 zł  z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla GOKiS na 

realizację zadań statutowych (źródło finansowania – rezerwa ogólna). Zwiększa się udział 

wolnych środków  w wydatkach budżetowych do łącznej kwoty 1.373.000,00 zł. Wszystkie te 

zmiany są uwzględnione w załącznikach.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut na zwołanie Komisji w celu 

zaopiniowania nowej autopoprawki.  

 

Radny Marcin Wawer powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały autopoprawkę i 

projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2, ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2018-2027. 
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Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w projekcie uchwały wraz z autopoprawką 

dostosowano kwoty prognozy na 2018 rok, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych 

zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady Gminy. Nastąpiło zwiększenie 

dochodów ogółem o kwotę 31.057,00 zł, zwiększenie wydatków ogółem o kwotę 341.057,00 

zł, zwiększenie wolnych środków o kwotę 310.000,00 zł i dokonano zmian w informacjach 

uzupełniających o wybranych rodzajach wydatków budżetowych, zgodnie ze zmianami 

dokonanymi w budżecie na 2018 rok. Dokonano zwiększenia w 2018 roku wydatków na 

realizację przedsięwzięcia „Przebudowa drogi w Ostrowie dz. nr ew. 264” o kwotę 44.000,00 

zł. Dokonano zmniejszenia planowanych w 2018 roku wydatków na realizację 

przedsięwzięcia „Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi” o 

kwotę 44.000,00 zł. Dokonano zwiększenia w 2018 roku wydatków na realizację 

przedsięwzięcia „Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków - etap VI” o 

kwotę 10.000,00 zł.  

  

Radny Marcin Wawer powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2018-2027 wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy trzech części 

działek położonych w Starej Wsi. Wnioskodawcy wyrazili chęć podpisania umowy na okres 

kolejnych pięciu lat. 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 

września 2006 roku  w   sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Celestynowie. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że zgodnie                         

z art. 15 ust. 7 oraz art. 16 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych (tj. Dz.U. z 2017 r., poz. 2077 z późn. zm.) samorządowy zakład budżetowy 

wpłaca do budżetu jednostki samorządu terytorialnego nadwyżkę środków obrotowych, 

ustaloną na koniec okresu sprawozdawczego. W dotychczas obowiązującym Statucie GK w 

Celestynowie, powyższa kwestia nie została uregulowana. Ponadto zmianie uległy przepisy 

prawne, na podstawie których funkcjonuje GK w Celestynowie. Autopoprawką w 

uzasadnieniu należy dodać:,, art. 16 ust. 2 pkt 5” oraz zmienić Nr Dziennika Ustaw                      

na: ,, Dz.U. z 2017 r., poz. 2077 z późn. zm.”  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał czy środki obrotowe to jest stała kwota.  

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że wysokość 

nadwyżka środków wynosi 98.745, 24 zł. Środki te powstały w wyniku zwiększonej i 

planowanej kwoty przychodów do budżetu.  

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 

września 2006 roku  w   sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
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Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na   terenie Gminy Celestynów w  2018 roku”. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że corocznie jest przyjmowany Program opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi. W ostatnich latach Program ten był lekko modyfikowany w 

oparciu o doświadczenia. Tegoroczny projekt jest bardzo podobny do poprzedniego. Są 

drobne zmiany w podstawie prawnej. Kwoty są zgodne z budżetem.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że na łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na   terenie Gminy Celestynów w  2018 roku”. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt f) 

Przyjęcie Stanowiska Wójta i Rady Gminy w sprawie budowy bezkolizyjnej przeprawy przez 

tory kolejowe w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że warto podjąć to stanowisko wspólnie, aby 

wzmocnić pozycję Gminy w tej sprawie. Konsultacje społeczne zakończyły się wynikiem 

pozytywnym. Ponad 98% mieszkańców biorących udział w głosowaniu opowiedziało się za 

rozwiązaniem tego problemu. Takie stanowisko podjęło również zebranie wiejskie                          

w Celestynowie na swoim ostatnim posiedzeniu. Następnie odczytał stanowisko                     

o następującej treści: ,, W związku z przebudową przez Polskie Koleje Państwowe odcinka 

linii kolejowej Nr 7 Warszawa-Dorohusk pomiędzy Otwockiem a Pilawą polegającej między 

innymi na dobudowaniu  drugiego toru oraz  modernizacji pozwalającej  pociągom na 
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uzyskiwanie prędkości rzędu 120 – 160 km/h Wójt Gminy i Rada Gminy kadencji 2014-2018 

- zdając sobie sprawę z grożących problemów komunikacyjnych i możliwości pogłębienia 

sztucznego podziału Celestynowa na dwie części, po przeanalizowaniu wniosków 

mieszkańców, opinii specjalistów w zakresie drogownictwa i kolejnictwa, a także w oparciu o 

wynik przeprowadzonych w formie ankiety konsultacji społecznych, stwierdzają konieczność 

prowadzenia dalszych konsultacji oraz innych działań zmierzających do realizacji budowy 

bezkolizyjnego przejazdu kolejowego zlokalizowanego w rejonie ul. Jankowskiego w 

Celestynowie. Powyższe stanowisko podjęte jest w oparciu o: - społeczny apel mieszkańców 

Celestynowa wyrażony w petycji do Polskich Kolei Państwowych w sprawie budowy 

bezkolizyjnej przeprawy przez tory kolejowe w Celestynowie – popartej ok. 500 podpisami 

mieszkańców Celestynowa, - konsultacje społeczne przeprowadzone w terminie od 1 marca 

2018 do 14 marca 2018, w trakcie których złożonych zostało 695 ankiet w ok. 98% 

wyrażających poparcie i konieczność realizacji powyższej inwestycji w zaproponowanej 

lokalizacji, - uchwałę przyjętą w dniu 15 marca 2018r przez Zebranie Wiejskie w 

Celestynowie wyrażające poparcie dla realizacji powyższej inwestycji. Stanowisko Wójta 

Gminy i Rady Gminy Celestynów wypracowane w oparciu o opinie specjalistów, 

podyktowane jest troską o: - prawidłowy i zrównoważony rozwój całej miejscowości 

Celestynów, - bezpieczeństwo mieszkańców, a zwłaszcza dzieci przemieszczających się z 

jednej części miejscowości do drugiej, - ochronę środowiska zagrożoną przez długotrwałe 

oczekiwanie w korkach na przejeździe kolejowym. Rada Gminy Celestynów zobowiązuje 

Wójta Gminy do kontynuacji rozmów i negocjacji z PKP oraz innymi właściwymi 

instytucjami w przedmiotowym zakresie, a także do przekazania powyższym instytucjom 

niniejszego stanowiska.”  

 

Radni przyjęli stanowisko. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik zapytał kiedy rozpoczną się prace na                 

ul. Klonowej. Mieszkańcy ul. Witosa proszą o naprawę nawierzchni tej ulicy.  

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że termin wykonania przebudowy ul. Klonowej jest 

do 30 kwietnia br. Jeśli chodzi o remonty dróg została skierowana umowa do podpisu do 

wykonawcy. Jak tylko warunki na to pozwolą przystąpimy do wykonania umowy. 
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Oczywiście wcześniej zostanie przedstawiony harmonogram prac remontów bieżących. Jeśli 

chodzi o remonty kapitalne to temat jeszcze jest na etapie postępowania przetargowego.  

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał jakich stanowisk dotyczą Zarządzenia 46 i 47                             

w sprawie przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla Pani Danuty Szostak                     

i Pani Anny Rybki. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że te postępowania już się odbyły. Chodzi o 

stanowiska podinspektora ds. podatków w Referacie Podatkowym w Urzędzie Gminy. 

 

Radny Przemysław Kępka zapytał kiedy jest planowane wykonanie ul. Leśnej w 

miejscowości Glina.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że został wyłoniony wykonawca tej przebudowy. 

Robota ma być wykonana w terminie 60 dni od zawarcia umowy. Jeszcze umowa nie została 

podpisana.  

 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał o jaki podział dokumentacji kosztorysowej chodzi na ul. 

Świerkowej. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że zostało zorganizowane postępowanie 

przetargowe na przebudowę ul. Świerkowej. Był zamysł, aby tą ulicę zrealizować do                     

ul. Polnej. Jednak te kwoty znacząco przekraczały środki zabezpieczone. Została podjęta 

decyzja o podziale tego odcinka na dwa. Trzeba było wystąpić o przeszacowanie kosztorysu, 

aby ogłosić postępowanie przetargowe na odcinek zmniejszony.  

 

Radny Romuald Ziętala jak wygląda sytuacja przetargu na przebudowę targowiska                      

w Celestynowie.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że na cześć drugą, drogową został wyłoniony 

wykonawca. Natomiast na część pierwszą związaną z budową wiaty i pawilonów jest 

problem. Na pierwsze postępowanie przetargowe nie wpłynęła żadna oferta. Jest ogłoszone 

drugie postępowanie w celu wyłonienia wykonawcy.  
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Ad. pkt 4. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik zapytał na jakim etapie jest sprawa 

dofinansowania kanalizacji w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że wniosek jest na etapie oceny merytorycznej 

drugiego stopnia. Rozstrzygnięcie powinno być na przełomie lutego i marca. Urząd jest cały 

czas w kontakcie z opiekunem i czeka na informację. Do wiadomości Wójta Gminy 

Celestynów i Burmistrza Karczewa dotarło pismo z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska skierowane do Prezesa OPWiKA, aby wypowiedział się co do zasadności 

budowy stacji uzdatniania wody przez Gminę Karczew. Wójt planuje spotkanie                      

z burmistrzem Karczew i odniesienie się do tego pisma. Chociaż Gmina odnosiła się już do 

tych kwestii dwa miesiące temu. 

 

Ad. pkt 5. 

Radny Leszek Gąsiorowski  zapytał czy chodniki będą zamiatane przed Wielkanocą.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że są podpisana umowy z wykonawcą na utrzymanie 

jezdni i chodników. Niemniej warunki pogodowe muszą się na tyle poprawić, aby można było 

te prace prawidłowo wykonać.  

 

Radny Romuald Ziętala zapytał czy wiadomo coś na temat prac porządkowych ZDP na 

terenie Gminy Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że Gmina nie jest na początku harmonogramu prac. 

Najpierw będą wykonywane prace w miastach.  

 

Radny Romuald Ziętala przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych. Z 

powiatu wpłynęło pismo dotyczące podziału powiatu na okręgi wyborcze. Propozycje 

powiatu są korzystniejsze dla mieszkańców Celestynowa. Sekretarz będzie przygotowywał 

stosowną odpowiedź. Teraz Gmina Celestynów będzie miała pięć mandatów. 

 

Radny Zbigniew Konefał  powiedział, że większość Gmin w Polsce asygnuje środki na 

zakup do Ośrodków Opieki Zdrowotnej szczepionek w formie bezpłatnej 65+. Przydałoby się 

w naszej Gminie zauważyć taką potrzebę. Poprosił radę o przemyślenie tematu i w tym roku 
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zabezpieczyć środki. 

 

Radny Romuald Ziętala powiedział, że Przewodnicząca Komisji Zdrowia będzie 

organizowała Komisję miedzy innymi poświęconą temu tematowi.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że dobrym kierunkiem jest przedłożony nowy statut 

SPZOZ do Dyrektora i Rady Społecznej. Jednym z elementów jest przygotowanie polityki 

zdrowotnej przez Dyrektora. Zapytał sołtysa Celestynowa, czy zgłosiły się do niego osoby 

chętne do zawiązania spółki wodnej. Jeśli tak to jest gotów, aby się spotkać z tymi osobami              

i może się uda wspólnymi siłami doprowadzić do tego, aby ta spółka na terenie Gminy 

Celestynów powstała. W imieniu Nadleśnictwa Celestynów zaprosił radnych, sołtysów na 

Golgotę Leśników w Centrum Edukacji Leśnej. Zaprosił również radnych i sołtysów na 

spotkanie Wielkanocne w dniu jutrzejszym o godzinie 17:30.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że jest ponawiana Akcja: ,,Stop wypalania 

trawom”. Poprosił radnych i sołtysów, aby tam gdzie mogą powiesili plakaty.  

 

Radny Zbigniew Konefał poprosił Redaktora ,,Celestynki”, aby zwrócić w artykułach na 

stronach internetowych mieszkańcom uwagę, aby uważali na przebiegającą przez drogi 

zwierzynę, której jest coraz więcej. 

 

Sołtys Celestynowa powiedział, że jest bardziej pozytywny oddźwięk w sprawie utworzenia 

Spółki Wodnej. Pojawiły się osoby chętne około 6 osób. Podziękował radnym i wójtowi za 

podjęcie stanowiska w sprawie bezkolizyjnego przejazdu w Celestynowie.  

 

Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 28 lutego 2018 roku został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

                                                                               Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

    

Sporządziła: Katarzyna Świderska                                              Romuald Ziętala                                                               


